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Agenda extra ingelaste ALV 13 november 2022 

1. Opening door de voorzitter ad-interim 

2. Ingekomen stukken 

3. Motie van Wantrouwen 

4. Benoeming bestuur 

5. Benoeming redactie 

6. Wat verder ter tafel komt 

7. Sluiting door de voorzitter 

 

Notulen extra ingelaste Algemene Ledenvergadering, 13 november 2022, De Vreugdehof Amsterdam 

1. Opening 

Interim voorzitter Henriette van Dijk opent de vergadering. Zij vertelt dat zij tijdelijk voorzitter is 

geworden op aanraden van Maror. Maar omdat alle gebeurtenissen zeer emotioneel voor haar zijn 

stelt zij voor om Miriam Keesing deze vergadering te laten voorzitten. De vergadering gaat daarmee 

akkoord.  

Miriam Keesing heet alle aanwezige welkom op de extra ALV van de NKvJG. Er zijn 24 leden aanwezig. 

Op het moment is er geen voltallig bestuur en geen redactie van Misjpoge. Ook voor de kring, 

bestaande uit mensen die in geschiedenis zijn geïnteresseerd, geldt de les van de parasha van de 

voorgaande shabbat: soms is het goed om niet achterom te kijken. Daarom stelt zij voor om alleen 

heel kort te behandelen hoe we in deze situatie terecht zijn gekomen, maar meer vooruit te kijken. 

Wellicht kan op een andere manier, bijvoorbeeld via een nieuwsbrief, uitgelegd worden wat er 

gebeurd is. De vergadering stemt hiermee in. De voorzitter stelt dat de NKvJG een 

gezelligheidsvereniging is en dat het gezellig zou moeten blijven.  

De voormalige voorzitter stelde een nieuw redactielid voor aan de redactie. Er is geen redactiestatuut 

en normaliter voorziet de redactie in vacatures door coöptatie.  De redactie heeft de voorzitter 

bedankt voor de suggestie maar wilde niet met deze persoon gaan werken. Daarop is deze persoon in 

het bestuur benoemd, waarbij niet alles helemaal goed is verlopen: een brief met bezwaren tegen 

deze benoeming is niet door de secretaris als ingekomen stuk op de ALV d.d. 3 april 2022 voorgelezen. 

Ook was deze persoon niet aanwezig om zich voor te stellen en de redactie die e.e.a. had kunnen 

toelichten, was ook afwezig. Deze persoon is op de ALV in het bestuur benoemd, maar niet in de KvK 

ingeschreven. Deze zomer ontstond er binnen het bestuur een conflict over het doorspelen van de 

ledenlijst aan een derde partij. De voorzitter is toen opgestapt, bestuurslid Jaap Roos ook, waardoor 

er nog twee of drie dames in bestuur zaten die niet met elkaar door een deur konden. Maror heeft een 

subsidie toegezegd voor lustrum dat in januari plaatsvindt, maar geeft geen subsidie aan een club met 

een zwak bestuur zonder voorzitter.  

2. Ingekomen stukken 
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Afmeldingen van Lucienne Aster, David Cohen-Pareira, Marian Francès-Kircz, Roosmarie Frijda-

Bouwman, Victoria Jacobs, Anna Lems-Snoei, John Löwenhardt, Anniek Menko, Ron Mannheim, 

Liesbeth Molenberg, Albert Mozes, Manja Pach, Gerard Riemersma, Regina Philip, Rebecca Tiesinga-

Hamburger, Sara de Vries, Rudi van Zuylen, Barbara van der Veen, Rob Snijders, Louis Polak en Peer 

Fröhling.  

Er zijn vijftien volmachten verleend aan diverse mensen die zo mee kunnen stemmen over de motie 

van wantrouwen.  

Er zijn veel andere berichten binnen gekomen, waaronder veel steun voor Henriëtte van Dijk. Maria 

Francès heeft aangegeven weer beschikbaar te zijn voor de redactie van Misjpoge. 

3. Motie van wantrouwen 

Er is een motie van wantrouwen ingediend door Jits van Straten. Omdat het over personen gaat wordt 

er schriftelijk over deze motie gestemd. Er zijn stembiljetten en een stembus.  

Mevrouw de Lange vraagt wat het alternatief is. Er is geen alternatief, dat zou het einde van de 

vereniging betekenen. Een andere vraag is: wat is de status van wat we hier zitten te doen? Het 

afwezige bestuurslid mevrouw Kool vindt dat het geen rechtsgeldige bijeenkomst is. De voorzitter 

vertelt dat er een jurist geraadpleegd is, die erop wees dat, volgens de statuten de leden een 

vergadering bijeen kunnen roepen. In dit geval is dat gebeurd door de penningmeester/waarnemend 

voorzitter, ruim van tevoren. Alle aanwezige leden willen graag vergaderen over de ontstane situatie. 

Twee dagen voor de vergadering werd de ALV door mevrouw Kool afgezegd omdat deze niet 

rechtsgeldig zou zijn, maar het is niet duidelijk op welke gronden dit beweerd werd. Jits van Straten 

memoreert dat de geraadpleegde jurist van mening was dat de vergadering in eerste instantie is 

uitgeschreven door het bestuur, en dus rechtsgeldig is. Dan kan niet één bestuurslid op eigen titel de 

vergadering ineens uitstellen.  

Er wordt een stemcommissie vastgesteld.  

Rudi Cortissos vraagt of ook Henriette van Dijk naar huis wordt gestuurd? Voorzitter beaamt dit maar 

wijst erop dat het volgende agendapunt de verkiezing nieuw bestuur is, dan is mevrouw van Dijk weer 

herkiesbaar.  

De uitslag van de stemming: van de 37 uitgebrachte stemmen, waren er 37 vóór de motie van 

wantrouwen, er waren 0 onthoudingen. De motie van wantrouwen is aangenomen. De voorzitter 

dankt Jits van Straten voor het inbrengen van de motie en de stemcommissie voor het tellen van de 

stemmen.  

4. Benoeming nieuw bestuur 

Er zijn 6 kandidaten voor bestuursfuncties: Freda Cohen-Rapaport, Jos Goudeket, Rob van het 

Groenewoud, Marius Heemstra, Victoria Jacobs en Emile Salomons.  
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Er komt een vraag over het aantal bestuursleden dat de NKvJG zou moeten hebben. Volgens de 

statuten zouden dat er tussen de 5 en 7 moeten zijn. Henriette van Dijk is ook weer verkiesbaar. Er 

wordt voorgesteld om alle kandidaat-bestuursleden te benoemen zodat een bestuur van 7 ontstaat.  

Omdat er meerdere kandidaten zijn trekt Rob van het Groenewoud zich terug als kandidaat. De overige 

kandidaten stellen zich voor.  

Er waren geen ongeldige stemmen. De uitslag is: Marius Heemstra 24, Jos Goudeket 23, Freda Cohen 

Rapoport 21, Henriëtte van Dijk 20, Victoria Jacobs 17, Emile Salomons 15, Rob van het Groenewoud 

4,. De voorzitter dankt de stemcommissie voor het tellen van de stemmen.  

Er wordt gestemd over het aantal bestuursleden: 19 leden stemmen voor 5 bestuursleden, 3 personen 

stemmen voor 6 bestuursleden.  

Er is een nieuw bestuur. De heer Heemstra is kandidaat voorzitter, die bij acclamatie door de ALV als 

nieuwe voorzitter wordt benoemd.  

De interim-interim voorzitter geeft de voorzittershamer door aan de heer Heemstra, die de hoop 

uitspreekt dat er nu met nieuw leven en elan doorgegaan kan worden met een stabiel bestuur en dat 

de dingen die we van plan waren, kunnen worden uitgevoerd.  

5. Benoeming redactie Misjpoge 

De redactie is in juni ontslagen. Victor Brilleman geeft een toelichting: in juni kwam er een brief van de 

voorzitter waarin de redactie werd bedankt. De redactie werd hierdoor overvallen, hebben een 

protestbrief aan het bestuur gestuurd. De voorzitter heeft misbruik gemaakt van het huishoudelijk 

regelement waarin in artikel 3 staat dat bij “niet functioneren” van de redactie de voorzitter het recht 

heeft de redactie te ontslaan. Uit naam van het bestuur maakte de voorzitter hiervan gebruik. 

Sindsdien is de redactie niet meer bijeen geweest. De redactie staat los van bestuur en het voorstel 

wordt gedaan om de oude redactie, als zij dat willen, weer in ere te herstellen. Maria Francès-Kircz en 

Victor Brilleman willen verder, Icke Rottenberg is door persoonlijke omstandigheden voorlopig niet 

full-time beschikbaar. Miriam Keesing heeft professor Bart Wallet gesproken en heeft twee studenten 

bereid gevonden tot de redactie toe te treden. Victor Brilleman vindt dat prettig om te horen maar wil 

met kandidaten eerst een gesprek hebben. Victor Brilleman denkt over een aspirant 

redactielidmaatschap. 

Er wordt gestemd over het voorstel de oude redactie te herbenoemen, de ruime meerderheid stemt 

hiervoor.  

Henriette van Dijk wordt bedankt voor haar inspanningen om Misjpoge 3 het levenslicht te laten zien. 

Ook Harmen Snel en Rob Snijders hebben veel werk verricht. 

6. Wat verder ter tafel komt 

Gaat de jubileumbijeenkomst nog door? Dat is wel de bedoeling.  

Miriam Keesing wenst het nieuwe bestuur veel succes. Zij hoopt dat er ideeën komen voor verjonging. 

Ze begrijpt wat Victor Brilleman zegt maar denkt dat het goed zou zijn voor de vereniging om te 
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verjongen en contact te krijgen met de academische wereld. Contact met professor Wallet zou heel 

zinvol zijn en zij vindt dat de vereniging breder getrokken zou moeten worden dan alleen joodse 

genealogie. Harmen Snel memoreert dat bij de oprichtingsvergadering felle discussies gevoerd zijn 

over wel of niet kwartierstaten en stambomen, maar is ook van mening dat de vereniging breder 

getrokken zou moeten worden. De sociale kant van de joodse geschiedenis zou meer belicht moeten 

worden. Emile Salomons vindt dat er een redactiestatuut moet komen. Harmen Snel is het hiermee 

eens, hier zou ook iets geregeld moeten worden over de procedure van nieuwe leden bijvoorbeeld. 

Een redactieplan zou er ook moeten komen.  

Emile Salomons heeft een voorstel gedaan om meer te weten te komen over 1672, een belangrijk jaar 

in de stichting van de Ashkenazische synagoge. Wie waren de 140 founding fathers? Harmen 

memoreert dat Sal van Son het daar ook altijd over had. Bart Schuurman heeft de namen geprobeerd 

uit te schrijven, maar het valt niet mee om te identificeren wie het waren. Harmen zal het er nogmaals 

met Bart Schuurman over hebben.  

Suggestie: schrijf artikel over criminaliteit en joden. Werden Joden zwaarder gestraft? Harmen wil hier 

graag over schrijven.  

Er komt een voorstel om de mediene meer te betrekken bij de vereniging. Er is een digitale ideeënbus, 

daarin is dit ook al naar voren gebracht. De mediene zou op een proactieve manier moeten worden 

benaderd.  

Er zou ook meer aandacht moeten komen voor Suriname.  

Margreet de Vries wijst erop dat er al jaren te weinig animo is om iets te doen voor de vereniging. Als 

mensen willen dat er iets gebeurt moeten ze er zelf ook iets voor doen.  

7. De voorzitter sluit de vergadering   

Miriam Keesing geeft de voorzittershamer aan de nieuw gekozen voorzitter Marius Heemstra en sluit 

de vergadering en bedankt iedereen hartelijk voor hun komst.  

 

 


